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Geachte commissieleden, Hier ziet U de belangrijke data in chronologische volgorde, Bij de data 

waarbij een bestand in deze mail meegestuurd is  staat een cijfer wat verwijst naar het bestand in 

deze mail. 

9 juli 2019: Op de inloopavond (georganiseerd door de provincie) zijn 2 varianten  gepresenteerd Bij 

variant A blijven alle verkeerslichten gehandhaaft en bij variant B blijven de verkeerslichten aan de 

Rijksstraatweg bestaan. Volgens hun  eigen studie waren de verkeerslichten echter de oorzaak van 

het “knelpunt”Loenersloot.  

Mede hierdoor heb ik  toen mijn eerste “ruwe”zienswijze bij de provincie ingeleverd. 

31 juli 2019: Op de uiterlijke inleverdatum heb ik mijn zienswijze ingeleverd per mail naar “toekomst 

N201”. Dit is te lezen en bekijken in BESTAND 3. 

31 augustus 2019:Doordat vanwege de vakantietijd de uiterlijke inleverdatum echter verlegd werd 

naar 31 augustus 2019 heeft de dorpsraad van Loenersloot de bevolking aangespoord alsnog te 

reageren en hierdoor kwamen er suggesties en opmerkingen die ik als aanvulling op de definitieve 

zienswijze verwerkt heb. BESTAND 4 

5 september 2019: Door de vele reacties heeft de dorpsraad van Loenersloot een bewonersavond 

belegd. Hier waren de inwoners in grote getale aanwezig en er werd unaniem besloten om een 

gehele ondertunneling van de N201 vanaf de Angstel tot na het Amsterdam-Rijnkanaal als officiele 

zienswijze van het dorp in te leveren bij de provincie. Mijn alternatieve plan en een plan met een 

rotonde werden als tweede keus ook aangeboden aan de provincie. 

12 November 2019: Gesprek van de dorpsraad van Loenersloot met Chris de Jong en Arie Vijfhuizen. 

Hierin werd aangegeven dat ondertunneling niet door kan gaan omdat dit teveel zal gaan kosten. De 

variant met een rotonde is technisch niet uitvoerbaar en de variant van mij  zou doorgerekend 

worden op technische haalbaarheid. BESTAND 3 aangevuld met BESTAND 4 (de tekening was niet 

aangepast maar uit de tekst van de aanvulling waren de veranderingen te halen zoals b.v. de enkele- 

i.p.v. dubbele rijstroken.) 

3 december 2019: Tijdens het ontwerpatelier werd mijn doorgerekende zienswijze vertoond, hierin 

waren heel veel veranderingen aangebracht zoals o.a. het ontbreken van een ingetekend fietspad. 

Ook was de uitloop van de tunnel aan de Binnenweg zijde bij een bewoner door zijn tuin ingetekend 

en de onderkant van het talud ook niet meer bereikbaar is voor onderhoudswerkzaamheden zoals 

maaien. (Deze doorgerekende/veranderde zienswijze kunt U zien op www.TOEKOMSTN201.nl in de 

kolom PARTICIPATIE (Schetsontwerpen-november 2019) en vervolgens: Kruispunt Loenersloot 

(ongelijkvloers met op- en afritten)  

 Nadat de tekening op de website was gezet bleek zelfs dat het alternatief niet alleen technisch 

doorgerekend was maar ook essentieele zaken zoals het aantal rijstroken veranderd waren. Dit was 

niet te zien tijdens de presentatie en er was ook niets over gezegd. Het plan van de provincie was er 

dus stiekem ingetekend. 

http://www.toekomstn201.nl/


17 december 2019: Ik heb een persoonlijk gesprek aangevraagd op zeer korte termijn  met Chris de 

Jong en Arie Vijfhuizen om het gepresenteerde plan dat ik enigszins aangepast heb door te spreken 

op haalbaarheid.  Te zien in BESTAND 5 met uitleg in BESTAND 6 

23 december 2019: Doordat ik nog geen reactie heb gehad op mijn verzoek voor een gesprek heb ik 

nogmaals de mail verstuurd maar door het kerst-reses zou de afspraak pas na 6 januari 2020 

gemaakt worden. Na advies heb ik een verzoek tot inspreken bij uw commissie aangevraagd omdat 

voor 17 januari 2020 de reacties op  het ontwerpatelier van 3 december 2019 binnen moeten zijn. 

8 januari 2020: Een mail ontvangen van Arie Vijfhuizen dat Chris de Jong wegens ziekte niet aanwezig 

kan zijn bij het gesprek maar dat ik eventueel op 13 januari of 15 januari 2020 na het inspreken bij 

uw commissie een gesprek kan hebben met Arie Vijfhuizen. 

10 januari 2020:  Ik heb Arie Vijfhuizen laten weten de afspraak voor een persoonlijk gesprek graag 

uit te stellen tot na het inspreken bij uw commissie en hopelijk na het herstel van Chris de Jong. De 

tijd tussen het gesprek zou namelijk zo kort zijn dat ik de reactie van Arie Vijfhuizen niet meer zou 

kunnen verwerken in mijn betoog op 15 januari a.s. en bij een later persoonlijk gesprek kan ik de 

reacties van Uw commissie mee laten wegen. Bovendien vind ik het netter voor Chris de Jong dat hij 

bij het gesprek kan zijn.   

Tenslotte: In BESTAND 7 heb ik schetsmatig de mogelijkheid voor een fietstunnel bij de N402 

ingetekend maar waarbij ik deze ingetekend heb in de huidige situatie. Voor de verdere oplossing 

van het probleem bij deze kruising heb ik een rotonde met by-pass voorgesteld. Dit is volgens de 

onderzoekers niet mogelijk.  


